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- KLUBOVIMA 
- ZHS 

Z A P I S N I K 
 

s 19. sjednice Izvršnog odbora održane 25.02.2011.  
 
Početak sjednice : 17,15 sati 
Mjesto održavanja sjednice : prostorija ZHS, Zagorska 5, Zagreb 
Predsjedatelj :   Zlatko Dežđek 
Nazočni članovi :  Zlatko Dežđek (predsjednik), Štefica Farkaš (dopredsjednica), Zvonimir 

Kaić (glavni tajnik), Dario Gavranović, Damir Hrupec, Željko Oršiček, 
Jadranko Kušec 

Nenazočni članovi : Josip Mrgan, Klaudio Antolković 
Ostali nazočni : Josip Leljak (predsjednik Natjecateljskog povjerenstva), Duško Vojnović 

(voditelj natjecanja), Darko Končić (Zbor sudaca), Slaven Zlatar 
(zapisničar) 

 

Sjednici je nazočno 7 od mogućih 9 članova, te je utvrđeno da postoji kvorum. 
 
Zlatko Dežđek predložio je da predložena točka 5. dnevnog reda postane 3. točka dnevnog reda, 
predložena točka 6. dnevnog reda postane 4. točka dnevnog reda, te da se ostale točke pomaknu 
za jedno mjesto u skladu s time, a iz razloga što su sastanku prisutni pozvani predstavnici 
natjecanja i Zbora sudaca. Ovaj prijedlog jednoglasno je usvojen, te je jednoglasno usvojen 
slijedeći  
 
Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa 17. sjednice IO HHS održane 29.12.2010. 
2. Verifikacija zapisnika s 18. Sjednice IO HHS održane 13.02.2011. 
3. Dopis HAHK Mladost 
4. Dopis HK Zrinjevac 
5. Kalendar natjecanja 
6. Rad reprezentacija 
7. Sportska televizija 
8. Razno 
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Zaključci: 
AD 1. 
    

Jadranko Kušec je upitao da li je Mladost dostavila dokumentaciju koja je bila nagovještena u 
zapisniku. Odgovoreno je da nije, te da se po tom pitanju ne može ništa napraviti dok se ne 
dostavi predložena dokumentacija. 
 
Zlatko Dežđek osvrnuo se na zapisnik i istakao kako ove godine obilježavamo 75. Godišnjicu 
saveza, te bi trebalo uz svaki događaj koji se održava ove godine to posebno navesti i obilježiti. 
 
Uz ove primjedbe jednoglasno je prihvaćen zapisnik sa 17. sjednice Izvršnog odbora HHS, 
održane 29.12.2010. 
 
AD 2.     
 

Jednoglasno je prihvaćen zapisnik s 18. sjednice Izvršnog odbora HHS, održane 13.02.2011, bez 
primjedbi. 
 
AD 3. 
 
Zlatko Dežđek otvorio je temu oko dopisa HAHK Mladosti, a vezano za odluku Natjecateljskog 
povjerenstva o ponavljanju polufinalne utakmice DPH seniora između Zeline i Mladosti.  
Odmah na početku zamolio je prisutne da se pokuša donijeti jedinstveni stav IO HHS. 
Također, napomenuo je problem sukoba interesa u radu tijela saveza i načinu rješavanja budućih 
slučajeva u kojima će doći do razmimoilaženja u tumačenju naših normativnih akata. 
HAHK Mladost podnijela je dopis IO HHS da se razmotri odluka Natjecateljskog povjerenstva, 
te da je IO HHS poništi, kao i zahtjev za zaštitu pravilnika kojim se traži da se utakmica registrira 
postignutim rezultatom. 
Donesena je odluka da se zahtjev HAHK Mladost za zaštitu pravilnika odbaci, kao i dopis HAHK 
Mladost kojim se traži od IO HHS poništenje odluke Natjecateljskog povjerenstva.  
Odluka Natjecateljskog povjerenstva je konačna i po tome će se postupiti. 
Josip Leljak podnio je ostavku na mjesto predsjednika Natjecateljskog povjerenstva. 
Predlagani su načini za rješavanje problema u budućnosti, ali je zaključeno da se to ostavi za 
jednu od slijedećih sjednica IO HHS.  
 
AD 4. 
 
Dopis HK Zrinjevac vezano za odluku Stegovnog suca o kažnjavanju igrača Marathona Tibora 
Kerepa s 4 utakmice zabrane igranja označen je kao uvredljiv.  
Zaključeno je da tijela saveza trebaju raditi svoj posao, te da IO HHS u ovom slučaju ne treba 
reagirati. 
Predlaže se predsjedniku da ovakve točke ubuduće ne stavlja na dnevni red, dovoljno je samo 
obavijestiti članove IO HHS o navedenome.  
Dario Gavranović zamolio je da se ubuduće posveti pažnja značajnijim stvarima u radu IO HHS, 
te je zamolio da jedna od budućih sjednica IO HHS bude posvećena marketingu. Ovakve stvari 
trebao bi rješavati netko drugi. 
Ovaj prijedlog jednoglasno je prihvaćen. 
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AD 5. 
 
Dostavljen je prijedlog Kalendara natjecanja u kojem su ubačene i akcije reprezentacija, kao i 
prvi puta do sada i neki termini u radu reprezentacija. Vjerojatno će se još neki termini, pogotovo 
oko reprezentacija popuniti. 
Damir Hrupec zatražio je da se dvoranski turnir HK Zelina prebaci za tjedan dana ranije (na 5. i 
6. studenog).  
U tom slučaju juniori bi morali odigrati svoje prvenstvo ranije što po sadašnjem načinu igranja 
nije moguće, pošto klubovi određuju dane kada će igrati s kojim kategorijama.  
U slučaju kada bi se odredili dani odigravanja pojedinih kategorija tada bi se to moglo provesti, a 
i prvenstvo bi se moglo organizirati na bolji način.  
Jednoglasno je prihvaćeno da od jesenske sezone seniori i kadeti igraju subotom, a juniori i 
pioniri nedjeljom, što bi trebalo biti naznačeno i u kalendaru natjecanja. 
Također, odlučeno je da se u kalendaru termin dvoranskog turnira u Svetom Ivanu Zelini stavi za 
5. i 6. studenog, te da do tada sva natjecanja u vanjskom hokeju završe. 
Ovakav Kalendar natjecanja za 2011. jednoglasno je prihvaćen. 
 
AD 6. 
 
Miljenko Udovičić, predsjednik SPP-a, zatražio je od IO HHS da se dade podrška izradi plana i 
programa reprezentacija, te su u pismenom obliku dostavljeni zadaci izbornika i poslovi koji se 
oko toga trebaju obaviti, što je dostavljeno članovima IO HHS.  
Ovaj prijedlog, odnosno podrška izradi plana i programa reprezentacija usvojen je jednoglasno. 
 
Slaven Zlatar obavijestio je prisutne da je kontaktirano s jednim kvalitetnim nizozemskim 
trenerom koji bi bio voljan uključiti se u rad sa seniorskom reprezentacijom, kao glavni trener, u 
završnim pripremama od 20. lipnja, pa do kraja srpnja, odnosno do kraja PE u Italiji čime bi se 
značajno ojačao uži stožer reprezentacije. Konačan dogovor oko toga mogao bi se postići za 
vrijeme prvih vikend priprema reprezentacije, kada bi se mogao očekivati njegov dolazak u 
Zagreb. Tada bi se mogli dogovoriti svi detalji oko eventualnog angažmana. Procjena troška 
tijekom boravka u Zagrebu iznosila bi cca 10.000,00 kuna. 
 
Širi i uži stručni stožer održali su sastanak na kojem su dogovoreni neki poslovi oko rada sa 
seniorskom reprezentacijom, a na kojem su bili prisutni i klupski treneri reprezentativaca, od 
kojih je zatražena podrška u radu s reprezentacijom.  
Izbornik Krunoslav Hrupec sazvao je reprezentativce na prvo okupljanje 28.02.2011, a početak 
kondicijskih priprema zakazan je za 01.03.2011. pod vodstvom kondicijskog trenera Miroslava 
Zečića. Prije toga bit će održani sastanci kondicijskog trenera i klupskih trenera, kako bi svi bili 
upoznati s načinom rada reprezentativaca. 
U ovoj fazi potrebno je platiti teretanu DK Metalac u Domu sportova, u kojoj će se održavati prvi 
dio kondicijskih priprema. 
Također, potrebno je osigurati i sredstva za rad šireg stručnog stožera. 
Veći dio troškova rada šireg stručnog stožera osigurat će se sredstva preko TZGZ, posredstvom 
Miljenka Udovičića.  
 
Također, potrebno je što hitnije odrediti točan financijski plan za nastupe reprezentacija u 2011. 
godini. Alpski kup za žene ove godine potrebno je otkazati s obzirom da i nije u kalendaru 
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natjecanja, a za to nemamo osigurana sredstva u ovoj godini. 
Ženska reprezentacija nema izbornika, pošto je Siniša Peranić podnio ostavku. 
Predloženo je da SPP i Zbor trenera zajednički predlože Izvršnom odboru HHS  izbornika za 
ženske reprezentacije (za seniorsku i za mlađe uzrasne kategorije). 
Žensku reprezentaciju u ovoj godini očekuje nastup na PE u Beču. Potrebno je riješiti pitanje 
izbornika i nastupa na ovogodišnjem ženskom PE što prije. 
 
U sklopu priprema za PE predviđeno je održavanje tromeča nacija u Zagrebu, u seniorskoj 
kategoriji i kategoriji do 18 godina. 
 
Svi ovi prijedlozi jednoglasno su podržani. 
 
AD 7. 
 
Hrvatski olimpijski odbor, odnosno HOO TV dobili su koncesiju za sportski TV program. 
Ovo je prilika da se svi športski savezi, pa tako i naš aktivno uključe u organizaciju rada Sportske 
televizije. Od nas je zatražen kalendar natjecanja, a ovih dana se očekuje poziv na razgovor od 
strane Sportske televizije. Posebno je zatraženo od nacionalnih saveza da ispitaju dostupnost 
sportskih arhiva međunarodnih i kontinentalnih federacija i odobrenje za korištenje tih materijala 
za potrebe Sportske TV. Dopis ovog sadržaja trebali bi uputiti na FIH i EHF. 
Predviđa se da bi na Sportskoj TV hokej mogao biti zastupljen s redovitim vijestima, reportaže s 
utakmica nacionalnog prvenstva, kup natjecanja, utakmica reprezentacija, međunarodnih 
klupskih natjecanja, kao i direktni prijenosi i snimke važnijih susreta nacionalnog i 
međunarodnog karaktera. Također, pozornost bi se trebala posvetiti i mladima, a posebno i 
razvojnim programima u novim sredinama. 
Početak emitiranja predviđen je za travanj ove godine. 
O našoj unutarnjoj organizaciji i našem angažmanu velikim će dijelom ovisiti i kvaliteta i 
zastupljenost hokeja na Sportskoj TV.  
Predloženo je da se razmisli i o osobi koja bi bila kontakt sa Sportskom TV. Za sada je to 
zaposlenik saveza Slaven Zlatar, ali bi bilo dobro da se neko posebno oko toga angažira. 
 

Također, napomenuto je vrlo loše izvješćivanje i zastupljenost i u ostalim medijima. Trebalo bi 
barem za početak aktivnije ugurati hokej u Sportske novosti. Damir Hrupec je ponudio svoju 
pomoć u tom dijelu.  
Zaključeno je da se do idućeg sastanka dade prijedlog osobe koja bi bila kontakt sa svim 
medijima, i sa Sportskom TV i sa svim ostalim medijima. Od takve osobe očekuje se vrlo velika 
ozbiljnost, ali i veliki angažman oko dostave gotovih informacija za objavljivanje. 
 
AD 8. 
 

Ostavka Josipa Leljaka na mjesto predsjednika Natjecateljskog povjerenstva zaprimljena je i 
zaključeno je da se o njoj odluči na slijedećoj sjednici IO HHS. 
 

Završetak sjednice : 19,00 sati  
       Predsjednik HHS (predsjedatelj) 

Zlatko Dežđek, v.r.    
       

    Zapisničar 
       Slaven Zlatar, v.r. 


